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Voda vo všetkých bazénoch na kúpalisku Wellness Santovka vyhovuje požiadavkám platnej
legislatívy, tvrdí zástupkyňa prevádzkovateľa kúpaliska Gabriela Butkovská. Nezávadnosť a
dobrú kvalitu vody potvrdzujú zápisy z kontrol, ktoré na kúpalisku vykonal Regionálny úrad
verejného zdravotníctva v dňoch 11., 14., 18. a 22. júla.   
„Prevádzkovateľ zabezpečuje kvalitu a nezávadnosť  vody,“ uviedla Butkovská. Z dôvodu
pravidelnej údržby je od 10. júla odstavený krytý relaxačný bazén. Údržba sa vykonáva
každoročne počas letnej sezóny a bude ukončená 1. septembra tohto roka.  „Prevádzkovateľ 
kúpaliska Santovka wellness pravidelnou dezinfekciou a výmenou termálnej vody v bazénoch
dbá o jej kvalitu a čistotu, ako aj o čistotu prostredia v celom areáli. Silná mineralizácia
santovskej vody odzrkadľuje jej kvalitu a čistotu. Vápenato- siričité zloženie vody v Santovke
zaručuje antibakteriálne vlastnosti a navyše má blahodárne účinky na ľudský organizmus,“
konštatuje Butkovská.        Úrad verejného zdravotníctva SR v hodnotení sledovaných kúpalísk
v 28. týždni tohto roka uviedol, že voda v plaveckom a krytom bazéne na kúpalisku v Santovke
nevyhovela požiadavkám platnej legislatívy. Voda v plaveckom bazéne vykazovala podľa
hlavného hygienika Ivana Rovného zvýšenú prítomnosť Staphyloccocus aureus. Vo vzorkách
predložených prevádzkovateľom kúpaliska bola v krytom celoročnom bazéne zistená zvýšená
prítomnosť Escherichia coli, koliformných baktérií, črevných enterokokov a Pseudomonas
aeruginosa. Podľa správy Úradu verejného zdravotníctva bol prevádzkovateľovi uložený zákaz
využívania vody na kúpanie v krytom bazéne do preukázania sa vyhovujúcim rozborom vody na
kúpanie z krytého bazénu. Prevádzkovateľ však tvrdí, že žiadny zákaz využívania vody na
kúpanie v krytom bazéne nedostal a rovnako tak nikdy nebol upozornený na to, že by voda v
bazénoch nevyhovovala normám. „Všetky namerané hodnoty sú podľa legislatívy prípustné. Za
zhruba 50 rokov  existencie kúpaliska v Santovke problémy s vodou neboli a je to jeden z
najčistejších areálov vôbec na Slovensku,“ tvrdí prevádzkovateľ. 
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